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Protokoll vid styrelsemötet den 24 maj 2023 
 

Plats:  Stridbeckliden  

 

Närvarande Christer Oskarsson Ordförande 

   Kristina Persson Sekreterare 

   Joakim Gustafsson Ungdomskommittén 

   Jan Olof Svensson           Arrangemangskommittén 

   Oscar West Träning och tävlingskommittén  

   Lotta Enberg  Marknadskommittén  

   Ingolf Bengtsson              Kassör 

   Hanna Sjöberg  RF-sisu   

 

 

§ 1  Mötet öppnades 

  Ordförande öppnade mötet. Vi kör en presentationsrunda. 

   

§ 2  Dagordning  

   Styrelsen beslutade att godkänna dagordningen. 

 

§ 3  Val av justeringsperson 

  Styrelsen beslutade att utse Joakim Gustavsson  till justeringsperson   

 

§ 4  Föregående protokoll 

 

Föregående möte gicks igenom.  Klädshopen har inte öppnat ännu. Därefter lades protokollet till 

handlingarna.  

.   

§ 5  Rapport från AU 

Ordförande har deltagit på HOF klubbkonferens. Förtroendevald från SOFT deltog. Dialog om 

kompassriktningen samt hur HOF och klubbarna kan bryta ner det, för att tillgängliggöra och 

möjliggöra det för den egna verksamheten. 

Klubbens ekonomi är påverkad. Inkomsterna är något lägre än budgeterat och kostnaderna är högre än 

budgeterat. 

AU har kontaktat olika hyresvärdar för att undersöka möjligheten för nytt kansli. Ett eget kansli 

kommer medföra högre kostnader än nuläget. 

AU har haft ett möte med Friskis och Svettis om möjligheten att samverka, lokalmässigt och 

verksamhetsmässigt. 

Gräsklipparen är igång på Kaneberg, ytterligare justering kan behövas samt möjliggöra att koppla 

samman den med appen. 

 

 

§ 7  Ekonomi – lägesinfo 

Klubbens kassa har minskat ytterligare sedan förra styrelsemötet. För närvarande har kassan minskat 

med  330000  detta verksamhetsår.   Föreningen har för verksamhetsåret budgeterat med ett underskott 

men i nuläget har föreningen ökade kostnader och minskade intäkter. Vi ser också utmaningar i att 

andra föreningar inte betalar sin faktura till oss inom avtalad tid. Vi behöver inom detta verksamhetsår 

göra anpassningar och förändringar för att inte underskottet inte ska bli större.  Vi behöver värdera vid 

beställning och inköp om kostanden är nödvändig. Klubbens tidigare goda ekonomi har möjliggjort att 

klubben kunnat köpa in material i stor uträckning, fått starter betalda och möjliggjort för hotellboende 
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vid vissa stafetter. En lyx i många föreningar som varit självklart för Halmstad OK- Åtgärder behöver 

vitas 

 

Styrelsen beslutar att endast absolut nödvändiga inköp och beställningar ska göras. 

Styrelsen beslutar att inte subventionera hotellboende vid resor.  Hotellboende sker till 

självkostnadspris. Alternativa boende behöver undersökas. 

Styrelsen beslutar att begränsa antalet fria starter för vuxna (från det är den vuxne fyller 21år) till 15 st. 

Klubben fakturerar medlemmar med fler än 15 starter i slutet av året med sista betalning 231231 

 

§ 8  Träning/Tävling – lägesinfo 

 Tisdags och torsdagsträningar fortlöper som planerat. 

 Under några veckor i sommar, på torsdagar,  kommer löpning erbjudas från Brottet kl 18:00. 

 Dag KM kommer att ske en måndag i augusti . Tävlingsplatsen är Svärjarhålan och tävlingsform är 

medeldistans. 

Det planeras för en höstcup på torsdagar vid 4 tillfällen .Vid övriga tordagar i höst används fasta stolpar för 

att underlätta för ansvariga. 

Löputflykt planeras till 6 juni. Löpning mellan Torekov och Båstad 

Anmälan till Tjoget ligger ute 

Klubbresa till Hilleröd. Klubben står för boende, 500DDK. Övriga kostnader så deltagarna för. 

   

Provlöpning Hallands tredagars  är satt till datumen  27 maj och 3 juni 

 

§ 9  Arrangemang – lägesinfo.  

  Planeringen för Hallands tredagars fortlöper som planerat. Bemanninglista kommer ut i veckan 

  Kommande arrangemang  

• Sprint-DM 2023 troligtvis arena på Frennarp. Använda kommunala sanitetsbyggnader. 

• Hallandspremiären 2023. VI ansvarar för medel och lång. Arena gården ÖN. Det har lämnats in en 

skrivelse om att ha parkering på Tittuvallen. Den behöver jämnas och klippas. Dusch är beställd på 

kommunal anläggning på Skedalahed. 

 Jos sitter med i en grupp som diskuterar och förhandlar om klubbars ersättning ska fördelas.  

  

 

 

§ 10 Ungdom – lägesinfo 

Måndagsträningarna fortlöper som planerat. Den 12 juni kommer RF sisu till ungdomsträningen för att 

prata om värdegrund. 

  Klubben deltog med på sprint DM och sprintstafett DM. PÅ stafetten deltog 7 ungdomslag.  

  Tävlingsresa planeras till Lund. Deltaga vid publiktävling och därefter se på SM tävlingarna i sprint. 

     

 

  

§ 11 Marknad – lägesinfo 

 

Nybörjarkurs för vuxna uppskattat, god uppslutning 

Hittaut över 600 deltagare. Några prova på tillfällen har genomförts med låg uppslutning från 

allmänheten. Till kommande prova på ska det inplaneras med andra arrangemang i city. Nästa prova på 

blir i samband med Föreningsdagen i Halmstad den 26 augusti. 

Vi behöver utveckla klubbens förmåga att marknadsföra oss via socialmedier. Stöd finns att få via 

RFsisu. Klubben kommer på sikt att slå samman Halmstad OK grupp och Halmstad OK ungdomsgrupp 

på FB. 

Sponsorhuset är igång- Christer stöttar Kommittén med att skriva en användarmanual. 
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Det finns önskemål från medlemmar att tydliggöra var mötesplatserna är vid träningar, gärna med 

koordinater.  

Klädshopen kommer att öppna inom kort  – vi behöver rensa i klädshopen innan den öppnas  eftersom 

det i nuläget erbjuds många plagg med få köp. 

Oscar W stöttar upp vid instagram. 

 

   

§ 13 Övriga frågor 

   

Medlemmar upplever att trycket på kartor vid träningar/klubbtävlingar. Klubbens skrivare börjar bli 

sliten samtidigt som vissa medlemmar inte accepterar att synen förändras. 

 

Enkäten till medlemmar för att få större förståelse vad medlemmarna vill ha ut av klubben tas fram på 

kommittéernas möte i slutet i maj. Frågorna skickas till Kristina som sammanställer ett formulär. 

 

Pspring har kontaktat oss för planering av deras arrangemang. Christer tar den kontakten. 

   

Hanna Sjöberg presenterar RF sisus verksamhet. Hon berättar om vilket stöd föreningar kan få och vilka 

möjligheter som de kan erbjuda. Styrelsen tar med informationen till nästa möte och diskuterar hur 

samverkan kan se ut framöver. 

 

  Den 31 maj kommer samtliga kommittéer att ha möte på kansliet. 

 

  Nästa möte 14 juni 18.30 

 

§ 14 Mötets avslutande 

  Ordförande avslutade mötet 

  

    

Vid protokollet: 

 

 

Kristina Persson 

Sekreterare 

 

Justeras: 

 

 

 

 

     

Ordförande    Justeringsperson 

 

 

 

 


